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Advies aan Provinciale Staten

Tbv Statenvergadering d.d 19-12-2022
Commissie RWK  
Datum commissievergadering 28-11-2022

Onderwerp:   Laatste Begrotingswijziging 2022

Advies commissie RWK:

De voordracht ‘Laatste begrotingswijziging 2022’ als hamerstuk door te geleiden naar PS van 19 
december 2022.

Uittreksel van het concept-verslag RWK 28-11-22:

Financiën: Laatste Begrotingswijziging 2022 (A-agenda EFB 05-12-22, A-agenda M&B 01-12-
22, A-agenda RWK 28-11-22, A-agenda NLG 28-11-22)

De heer Mülder (D66) wijst erop dat dit de laatste begrotingswijziging is; waarom is het Masterplan Wonen 
niet in de laatste wijziging opgenomen? En als er voor een later moment is gekozen dan zou dat in Q4 zijn, 
welke commissievergadering heeft Gedeputeerde daarvoor op het oog?

Met betrekking tot de Woonvisie staat er een fikse investering gepland in station Hilversum als OV-hub. Kan 
Gedeputeerde uitleggen hoe de OV-verdichting als voorwaarde is opgenomen in de OV-hub investering en 
hoe we daar in de toekomst mee omgaan?

Gedeputeerde Loggen geeft aan dat de vraag van D66 over de Begrotingswijziging gaat over de begroting van 
2022 en niet over 2023. De begroting van 2023 is recentelijk vastgesteld en geldt over het komende 
begrotingsjaar. In december gaat de begrotingswijziging naar GS en daarna naar SG. In Q1 wordt deze dan in 
behandeling genomen.

De heer Mangal (DENK) vraagt wat de gevolgen zijn als de begroting niet wordt goedgekeurd. Gedeputeerde 
Loggen geeft aan dat het gebruikelijk is dat er in een lopend begrotingsjaar wordt geschoven met posten en 
de PS keurt het dan goed of af. 
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Verwijzend naar de tweede vraag van de heer Mülder van D66 geeft Gedeputeerde Loggen aan dat als er een 
subsidieverordening ligt zoals bij de gemeente Hilversum, er altijd wordt getoetst of de plannen voldoen aan 
de subsidievoorwaarden. Als de plannen wijzigen, kan dat leiden tot het intrekken van de subsidie. Het 
definitieve standpunt van de gemeente is nog niet bekend.

Mevrouw Van Andel (CDA) vraagt of Gedeputeerde kan uitleggen waarom voor de versnelling woningbouw 
nog maar de helft van het budget is uitgegeven, aan subsidies ? Waar ligt dit aan?

Gedeputeerde Loggen geeft aan dat wat betreft de vraag van mevrouw Van Andel (CDA) over de subsidie voor 
de versnelling van de woningbouw, deze vrij laat is opengesteld en dat kleine gemeenten nog niet allemaal de 
capaciteit op orde hebben om de aanvraag te doen.  

Statenlid Zoon (PvdD) geeft aan dat Royal Haskoning een project gaat doen voor meervoudig ruimtegebruik 
en ruimtelijke samenhang en PvA’s gaat opstellen richting gemeentes. Royal Haskoning neemt daarbij een 
groot deel van het restproces op zich. Sturen wij daarbij als overheid niet teveel hoog over en doen wij zo niet 
te weinig kennis op? Bij de warmtetransitie stagneert de uitvoering of is er een andere oorzaak?

Gedeputeerde Stichter beantwoordt de vraag van de statenlid Zoon (PvdD) over Royal Haskoning. Er was bij 
gemeentes behoefte aan extra praktische ondersteuning. Dit is aanbesteed en Royal Haskoning kwam daarbij 
als beste uit de bus. De dalende uitgaven voor de warmtetransitie zijn zichtbaar in deze begrotingswijziging 
maar er komt een wijziging aan voor extra ondersteuning voor met name geothermie. De totale uitgaven 
zullen niet minder worden.

De voorzitter concludeert dat de commissie er geen bezwaar tegen heeft dat dit stuk als hamerstuk door kan 
en niet vanuit RWK wordt voorgelegd aan PS. 


